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Art 35 vragen inzake gevolgen Moerdijks huishoudboekje nu haven 
meer geld gaat kosten 

 

  
PvdA fractie Moerdijk is verbaasd en teleurgesteld over de omgang met raad 

door het college rondom het grote project Haven van Zevenbergen. Wij vinden 
het zeer kwalijk dat we een bedrag van 9 mln extra gisteren via de pers 

moesten vernemen.   
 

De gemeenteraad heeft een kaderstellende en controlerende taak. Het wordt 
de raad haast onmogelijk gemaakt deze verantwoordelijk te kunnen 

waarmaken, nu we alleen via mailtjes van procedurele aard op hoofdlijnen 
worden geïnformeerd. Wij begrijpen dat het een ingewikkeld 

onderhandelingsproces is en dat het college dat achter gesloten deuren wil 
doen. Als raad zijn we medio december bijgepraat en zijn we in afwachting van 

het raadsvoorstel. PvdA hecht grote waarde aan transparante besluitvorming. 
We willen een volledig raadsvoorstel ontvangen met alle elementen die eerder 

ook onderdeel uitmaakten van het besluitvormingstraject. Met andere 

woorden, geen gegoochel met cijfers door posten nu niet te benoemen en 
elders onder te brengen.  

 
PvdA wil een zorgvuldige afweging maken aan de hand van het komende 

raadsvoorstel en vraagt het college om daarbij de volgende vragen te 
beantwoorden.  

 
1) In de pers wordt melding gemaakt van verschillende extra bedragen, 

eerst 3 miljoen, daarna 6 en nu 9. Hoe heeft het bedrag zich steeds 
kunnen verdrievoudigen zonder dat de raad uitdrukkelijk is geïnformeerd 

en er geen transparantie is geweest richting inwoners? 
 

2) Op grond van welke bevoegdheid en/of rechtsgrond wordt door het 
college onderhandeld over de stijging van de kosten met bijna 50%?  

 

 
3) Wat heeft het college bij de aanbesteding over het hoofd gezien dat het 

oorspronkelijke bedrag van 20 miljoen nu bijna met de helft is 
gestegen?   

 
4) Op basis van welke informatie is er een herberekening van de kosten 

gekomen?   



 
 

 

 

5) Had de aannemer die informatie voor de aanbesteding? Zo niet, waarom 

had de aannemer deze informatie niet. Had het college deze informatie 
wel? Zo nee, hoe is de informatie naar boven gekomen en hoe heeft het 

geleid tot een kostenverhoging van 50%? 
 

6) De samenwerkingspartners, rijk, provincies, waterschap en gemeente 
dragen de extra kosten. Is er een bepaalde volgorde afgesproken wie 

welke deel gaat betalen of wordt elke betalingstermijn door partners 

volgens een bepaalde verdeelsteutel betaald?  
 

 
7) Hoe worden de extra uitgaven voor de gemeente Moerdijk in het 

gemeentelijk huishoudboekje verwerkt?  
 

8) Wat zijn de gevolgen voor onze reserves?  
 

9) Wat zijn de gevolgen voor andere projecten die binnen de gemeente 
Moerdijk op stapel staan?  

 
10) Wat zijn de gevolgen voor de begroting van komende jaren? Wordt 

deze tegenvaller afgewenteld op de inwoners en bedrijven door een 
verhoging van de lokale lasten om de begroting sluitend te krijgen?  

 

11) Hoeveel kosten zijn reeds gemaakt door de SOK partners en de 
aannemer?  

 
12) Een doorvaarbare haven komt met dit budget erg dichtbij en zou 

een van de opties moeten zijn in dit traject nu er bijna 30 miljoen zal 
worden uitgegeven aan een ondoorvaarbare haven. Wat zijn – in deze 

nieuwe context – de extra kosten van het doorvaarbaar maken van de 
Roode Vaart?  
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